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BRMG-KR. 0012.10.2012  

 

PROTOKÓŁ NR  26-10/2012 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  29 sierpnia 2012r.  

 

Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 16,00.   
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 

protokołu.  
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło  7 (siedmiu) czyli było 

quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Grzegorz  Strzelczyk  – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska. 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył  posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, Ŝe 

porządek obrad został dostarczony radnym w terminie regulaminowym. Porządek stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.   

Dodał, Ŝe po  ustaleniu porządku  obrad   do Komisji  wpłyną  projekt  uchwały  w  sprawie   

upowaŜnienia Prezydenta Miasta Gdańska do przeprowadzenia  postępowania w  celu 

wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania  finansowego Gminy Miasta 

Gdańska za  2012r. – druk nr 632. Zaproponował  wnieść  go  do porządku  obrad   jako 

punkt  1.   

Komisja jednogłośnie -  6 głosami  za -  wyraziła  zgodę na rozszerzenie  porządku  obrad  o  

druk nr 632  i omówienie  go w punkcie  1. 

Komisja, jednogłośnie – 6  głosami za -  przyjęła  następujący porządek 
posiedzenia: 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie UpowaŜnienia Prezydenta Miasta 
Gdańska do przeprowadzenia  postępowania w  celu wyboru podmiotu 
uprawnionego do badania sprawozdania  finansowego Gminy Miasta Gdańska za  

2012r. – druk nr 632 
 

2. Przyjęcie  protokołu  Nr  25-9/12   z posiedzenia  Komisji Rewizyjnej  RMG w  
dniu 27 czerwca 2012r.  

 

3. Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji. 
 
4. Powołanie zespołu kontrolnego  i podjęcie czynności kontrolnych w  zakresie 

efektywności wydatkowania środków na promocję przedsięwzięć w  róŜnych 
obszarach  aktywności Miasta (Kontrola  wrzesień - październik). 

 
5. Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
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PUNKT  1 

Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Gdańska do przeprowadzenia  postępowania w  celu wyboru podmiotu 

uprawnionego do badania sprawozdania  finansowego Gminy Miasta Gdańska 

za  2012r. – druk nr 632 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Sprawa  BRMG-S.0006.195.2012 
 

Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Uchwała ta umoŜliwi Prezydentowi  podjęcie  działań  związanych  z wyborem biegłego  

rewidenta  do badania bilansu łącznego  gminy, do badania łącznego  rachunku wyników i 

zestawienia zmian funduszu za  rok 2012. 

Wybór nastąpi w drodze ustawy zamówień publicznych, będzie to przetarg nieograniczony. 

Szacujemy, Ŝe to  kwota  w granicach 70 tysięcy złotych brutto – taką kwotę załoŜyliśmy  w 

budŜecie. 

Po dokonaniu wyboru biegłego  rewidenta Prezydent Miasta  wystąpi z odpowiednią  

uchwałą o zatwierdzeniu tego podmiotu, który będzie  badał i weryfikował sprawozdanie.   
 

Komisja  po  krótkich  dodatkowych wyjaśnieniach, nie zgłaszając  uwag   do 

zaprezentowanego  projektu uchwały  przystąpiła  do glosowania. 
 

Opinia: 
Komisja  jednogłośnie - 6 głosami – pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt  
uchwały (Opinia 26-10/4-2/12). 

 

PUNKT  2 

Przyjęcie  protokołu  Nr  25-9/12   z posiedzenia  Komisji Rewizyjnej  RMG w  

dniu 27 czerwca 2012r.  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Komisja , jednogłośnie – 6 głosami za -  przyjęła  Protokół Nr 25-9/12  z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w dniu 27 czerwca 2012r.  

PUNKT   3 

Zapoznanie się i omówienie bieżącej korespondencji. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Dot. pisma Rady Miejskiej  SLD z dnia 30 maja 2012r. 
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
W okresie wakacyjnym  spłynęły  wszystkie pisma dotyczące pisma  Rady Miejskiej SLD z 

dnia  30 maja 2012r. w  sprawie  opłacenia  dziewięciu dziennikarzy niemieckich  na EURO 

2012. 

Nie  udzielałem  odpowiedzi  SLD, gdyŜ  chciałem zasięgnąć opinii Komisji i  zaproponować  

takie  rozwiązanie: 

Udzielić odpowiedzi, Ŝe  Prezydent  działał  w ramach  swoich kompetencji  i nie naruszył 

prawa. Do odpowiedzi tej załączyć wszystkie materiały przesłane  przez  Biuro  Prezydenta 
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ds. Sportu i EURO 2012 – artykuły  dziennikarzy, co napisali o Gdańsku w kontekście 

mistrzostw  EURO 2012. Komisja otrzymała  pełny tekst umowy  pomiędzy Miastem 

podpisanej przez  Prezydenta Bojanowskiego i Dyrektora  Zarządzającego  Agencji PodróŜ 

Euro Lloyd DBF. 

Proponuję następujące rozwiązanie: 

Udzielić odpowiedzi, Ŝe Prezydent Miasta Gdańska  działał w ramach  swoich kompetencji i 

nie naruszył prawa. Załączyć  wszystkie materiały przesłane przez Biuro Prezydenta ds. 

Sportu i Euro 2012, tj. artykuły, jakie napisali ci  dziennikarze w kontekście mistrzostw 

Euro 2012. Komisja otrzymała  równieŜ  pełny tekst  umowy  handlowej pomiędzy   Gminą 

Miastem Gdańsk  a Agencją PodróŜ Euro Lloyd DBF. Mam uwagę, nie tylko  do tej sprawy, 

ale i na przyszłość, wolałbym uniknąć tego, aby umowy miasta  krąŜyły po mieście, dlatego 

proponuję udzielić odpowiedzi, Ŝe umowa ta jest do wglądu w Biurze Rady Miasta Gdańska. 

Nie wolno jej kserować, powielać – przedstawiciel z Rady Miejskiej  SLD moŜe przyjść, 

zapoznać  się z nią, zrobić  notatki. 
 

Jaromir  Falandysz  - członek  Komisji  
Jestem zwolennikiem  publikowania wszystkiego w Internecie. 
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
MoŜna  upubliczniać wszystko, ale  co  do umów handlowych  byłbym ostroŜny. W tym momencie   

akurat  nie widzę  problemu bo jest to bardzo  standardowa umowa  i nie miałbym wątpliwości, 

aby ją „rzucić” na Miasto. Ale nie  chciałbym  robić precedensu na przyszłość, jak będziemy mieli 

inne  skomplikowane bądź handlowo skomplikowane  umowy i wolałbym, aby one po mieście nie 

krąŜyły. 
 

Jolanta Banach – członek  Komisji  
Komisja nie jest stroną i nie jest kompetencją Komisji publikowanie czegokolwiek. To powinni 

zrobić  urzędnicy. My moŜemy się tylko zwrócić  do pana Prezydenta, Ŝe naszym zdanie  

dokumenty powinny  być jawne. Komisja nie jest autorem  tego  dokumentu, Komisja moŜe 

publikować   tylko swoje  dokumenty.  

 

Ustalenia: 
 Komisja  - 5 głosami za, przy 1  wstrzymującym się – ustaliła, Ŝe  w odpowiedzi na pismo Rady 

Miejskiej SLD w  Gdańsku z  dnia z 30 czerwca  2012r.  dotyczące  sfinansowania z budŜetu Miasta 

Gdańsk pobytu „dziennikarzom i osobom towarzyszącym” w ramach EURO 2012, poinformuje, Ŝe  

Komisja  Rewizyjna RMG  po  zapoznaniu się z  wyjaśnieniami w sprawie  zawartej w  piśmie  

stwierdza, Ŝe Prezydent Miasta Gdańska  działał w ramach  swoich kompetencji i nie naruszył 

prawa. 

W załączeniu prześle: 

• Pismo podpisane przez Andrzej Bojanowski zastępca Prezydenta Miasta Gdańska z up. 

Prezydenta  Miasta  z dnia  20 czerwca 2012r. 

• Plik  artykułów  z gazet  niemieckich  przekazanych Komisji Rewizyjnej przez  Biuro ds. Sportu 

i Euro 2012. 

Doda, Ŝe Komisja   Rewizyjna jest w posiadaniu ksera  umowy  zawartej  w dniu 1 czerwca 2012r. 

pomiędzy   Gminą Miastem Gdańsk  a Agencją PodróŜ Euro Lloyd DBF, która  jest do wglądu  w 

pok. 121  Nowy Ratusz, ul.  Wały Jagiellońskie 1. 
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Dot. pisma najemców lokali komunalnych przy ul. Hallera 139-145 
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Prezydent  udzielił odpowiedzi na pismo Komisji z dnia 28 czerwca 2012r. Ponadto, po 

ustaleniu porządku  wpłynęło  do Komisji  pismo od  najemców lokali   komunalnych przy 

ul. Hallera 139-145. 

Jolanta Banach – członek  Komisji  
Komisja powinna  wystąpić  o doprecyzowaniu informacji o moŜliwym przesunięciu granicy 

między budynkami przy ul Hallera 145 i 143 po zakończeniu postępowania w sprawie 

uniewaŜnienia decyzji podziałowych.  

Pamiętam, Ŝe z wyjaśnień  Wydziału  Skarbu wynikało, Ŝe w  tej sprawie nic juŜ nie da się 

zrobić poza oczekiwaniem na zakończenie postępowania  prokuratorskiego czy teŜ  

sądowego.   

Powinniśmy  zapytać na  czym polegać  będzie  to  przesunięcie  granicy  ora  przedstawienie 

procedury postępowania w tej sprawie prowadzącej do uregulowania stanu prawnego i 

moŜliwości sprzedaŜy lokali ich najemcom.  

 

Komisja po  krótkiej  dyskusji, jednogłośnie  -  7  głosami  za  -  ustaliła: 

 

1. Wystąpi  do Prezydenta  Miasta  z pismem o doprecyzowanie informacji o 
moŜliwym przesunięciu granicy  między  budynkami przy ul. Hallera 145 i 143  w 
piśmie z  12.06.2012r.   
Jednocześnie  Komisja  zapytuje -  czy przesunięcie tych  granic  będzie  
podstawą do sprzedaŜy lokali  z  tą  wadą  prawną  ich  najemcom.  
Komisja  prosi  równieŜ o przedstawienie procedury postępowania  w tej 
sprawie prowadzącej  do uregulowania stanu prawnego i moŜliwości sprzedaŜy 
lokali ich najemcom. 

 

2. Zainteresowanych  poinformuje, Ŝe  spraw a jest  w trakcie  procedowania oraz  
prześle ksero w/w  pisma  oraz pisma WS.V.684.144.2012.HK 170790  
datowanego 12.06.2012r.  
 
 

Dot.  pisma Wspólnoty Mieszkaniowej Myśliwska 
 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Prezydent Wiesław  Bielawski z  piśmie  z dnia 13.07.2012r. informuje, Ŝe  5 lipca 2012r. 

zawiadomiono prokuraturę o podejrzeniu popełnienia przestępstwa – w związku z 

nieprawidłowościami  dotyczącymi wykonania przez  uprawnionego geodetę mapy  do 

celów projektowych.  

 

Ustalenia: 
 Komisja  jednogłośnie  -  7 głosami za  -   postanowiła pismo  to  przesłać do  Wspólnoty 

Mieszkaniowej Myśliwska 78. 

Poinformuję   równieŜ,  Ŝe  Komisja   w przedmiotowej  sprawie na tym etapie zakończyła 

interwencję.  
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• Pismo Rady Osiedla śabianka-Wejhera-Jelitkowo- Tysiąclecia  z dnia 22 lipca 2012 

skierowane  do Komisariatu V Policji w  Gdańsku  - dotyczące  ustalenia  IP komputera   

- Decyzja  Komisji - a/a, 

• Pismo pana Czesława Chojnackiego  z dnia 22.08.2012r.  -  dotyczące  odstąpienia 

od  sporządzenia mpzp  Osady Owczarnia  - Decyzja Komisji :  a/a 

 

PUNKT   4 

Powołanie zespołu kontrolnego  i podjęcie czynności kontrolnych w  zakresie 

efektywności wydatkowania środków na promocję przedsięwzięć w  różnych 

obszarach  aktywności Miasta. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Komisja   po  dyskusji    w  głosowaniu - 7  głosów, za, przy 1 głosie  przeciwnym i  1 

wstrzymującym  się – powołała   zespół kontrolny w składzie: 

• Radny Paweł Czerniewski  - przewodniczący  zespołu 

• Radna Jolanta Banach  - członek zespołu, 

• Radny Jaromir Falandysz – członek  zespół. 

Kontrola   przeprowadzona   zostanie w miesiącu wrzesień - październik,  w Wydziałach: 

Biurze Prezydenta ds. Promocji Miasta  i Biurze Prezydenta ds. Sportu i Euro 2012    w 

zakresie  efektywności  wydatkowania  środków na promocję przedsięwzięć w  róŜnych 

obszarach aktywności Miasta.  

Komisja  wystąpi  do Prezydenta   z informacją o podjęciu kontroli  i  poprosi o wskazanie 

osób kompetentnych  do udzielania  wyjaśnień.  

 

 

PUNKT 5 

Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Nie zgłoszono Ŝadnych spraw  bieŜących  wolnych wniosków  w związku z tym  

przewodniczący  zamknął posiedzenie  - godz. 17,45. 

 

 

                                                                             Przewodniczący  

                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                         Grzegorz  Strzelczyk 

 

Protokół sporządziła: 

 

Bogusława Pieklik 

 

 

 


